
Geachte leden van de raad, 

Donderdagavond a.s. vindt cruciale besluitvorming plaats over bekostiging van de opwaardering  van 

het spoortraject Haarlem – Zandvoort.  Uw raad heeft met haar vetorecht en de grote financiële en 

commerciële belangen van de snel naderende Formule 1, een eenmalige en sterke 

onderhandelingstroef in handen om te vechten voor de belangen van de inwoners van Overveen.   

De pogingen van het college om op te komen voor deze belangen hebben in de afgelopen weken 

helaas tot geen enkel resultaat geleid. Donderdagavond heeft u als gemeenteraad echter eenmalig 

zelf het stuur in handen. Het is nu of nooit.  

Wij roepen in herinnering de aangenomen motie van 5 september jl.  waarin uw raad het college 

uitdrukkelijk instrueerde om:  

“te bevorderen dat een hogere frequentie per uur door Overveen alleen kan als de overlast niet of 

nauwelijks toeneemt.” 

Tot onze grote teleurstelling en verbazing is op de informatieavond van afgelopen maandag 28 

oktober jl. duidelijk geworden dat door de opwaardering van het spoor en de uitbreiding van de 

dienstregeling, de overlast voor de direct omwonenden substantieel zal toenemen, maar dat er geen 

enkele maatregel zal worden genomen om die substantiële overlasttoename voor de direct 

omwonenden te beperken.  ProRail en de NS hebben dat desgevraagd ondubbelzinnig bevestigd. 

De NS blijft de oude luidruchtige Sprinters inzetten op het traject, er zijn géén geluid beperkende 

aanpassingen aan de spoorrails voorzien en er worden géén geluidswallen geplaatst.  Er is voor 

dergelijke maatregelen nog geen euro budget vrijgemaakt. 

Daarmee wordt duidelijk dat de grote tijdsdruk die het F1 Evenement veroorzaakt onmiskenbaar 

leidt tot onzorgvuldigheid in de besluitvorming.  Er wordt onder deze tijdsdruk nu 1,4 miljoen euro 

uit het regionale mobiliteitsfonds vrijgemaakt voor een versnelling in de opwaardering van de 

spoorlijn, maar precies nul euro van deze 1,4 miljoen euro zal worden ingezet voor het nemen 

overlast beperkende maatregelen.  Wij vinden dat, mede gelet op de breed gedragen motie van uw 

raad,  onzorgvuldig, onbegrijpelijk  en onaanvaardbaar.  

Om die reden roepen wij u met klem op om nu de daad bij het woord te voegen. De gemeenteraad 

heeft niet voor niets een vetorecht.  Gebruik dat vetorecht om te vechten voor de inwoners van 

Overveen en breng daarmee het College, desnoods tegen hun eigen wens in, alsnog in de positie om 

voor de direct omwonenden op het scherpst van de snede, te heronderhandelen met alle betrokken 

partijen: het Rijk, de Provincie , het Circuit en de gemeenten Haarlem, Zandvoort en Heemstede, om 

daarmee alsnog een toereikend budget vrij te krijgen voor de bekostiging van overlast beperkende 

maatregelen.  

Uw raad en het college zijn dat aan de inwoners van Overveen verschuldigd. Uit de op 5 september jl. 

aangenomen motie spreekt immers een duidelijke belofte. En belofte maakt schuld. 

Donderdagavond a.s. zijn daarom niet alleen de belangen van de direct omwonenden in het geding, 

het gaat ook om uw eigen geloofwaardigheid, integriteit en betrouwbaarheid als 

volksvertegenwoordiger. 

Wij vertrouwen op uw steun.  

Namens Stichting TOOS en alle betrokken omwonenden die de stichting steunen,  


